



故宮古畫郵票—二十四節氣典藏摺

本典藏摺內含「故宮古畫郵票—二十四節氣珍藏版」1張，將系列4套以國立故宮博物院典藏之「清張若靄畫墨妙珠林（卯）冊」為主題的24枚郵票集結成一大全張，並保留各套郵票的專屬異形齒孔，透過方寸郵票，得以一窺清代風俗活動、動植物生態及不同節氣景物的變化，值得珍藏。共發售38,000本，每本售價新臺幣420元，於112年8月11日發售，歡迎選購。

Ancient Chinese Paintings from the National Palace Museum — 24 Solar Terms Stamp Collection

“Ancient Chinese Paintings from the National Palace Museum Postage Stamps — 24 Solar Terms” were drawn from the *Ink Marvels from a Forest of Pearls (IV)* by Zhang Ruoai of the Qing dynasty. The stamps show customary activities and the state of the natural world, and depict the variations proper to the given term. This stamp collection includes one Ancient Chinese Paintings from the National Palace Museum Postage Stamps — 24 Solar Terms Limited Edition, a series of 24 stamps with 4 types of shaped perforations in a full sheetlet. With the quantity of 38,000, the stamp collection is sold at NT\$420 on August 11, 2023.